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Protokół Nr XL 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

21 października 2021 roku, godz. 14:00 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas 

rozpoczęcia obrad nieobecna: radna Olga Wanago. Lista obecności stanowi załącznik nr 

1 do protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula 

Baraniecka. W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni dyrektorzy i naczelnicy. 

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

O godz. 14:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie 

Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XL sesję Rady Powiatu w VI 

kadencji, stwierdziła prawomocność obrad i powitała zebranych radnych oraz 

zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła  

o zgłaszanie wniosków o jego zmianę. 

 

1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 
3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 
4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym 

sprawozdaniu. 
5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu 

Powiatu. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 
8. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych Staroście Kętrzyńskiemu 

oraz Przewodniczącej Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2021.  
9. Ogłoszenie wyników wyborów do Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego. 
10. Analiza sytuacji oświatowej w Powiecie Kętrzyńskim.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Kętrzynie. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 
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Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie. 
13. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie. 
14. Wybór Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie. 
15. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 
pływającego obowiązujących w 2022 roku; 

b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi  
i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów  
w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
obowiązujących w 2022 roku; 

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 marca 
2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie; 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 
2035; 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 
h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego Urzędu 

Pracy w Kętrzynie. 
16. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Powiatu z 23 września 2021 r.  
17. Zamknięcie XL sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  
 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula 

Baraniecka poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie 

sprawozdania. 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 

23 września 2021 r. do 21 października 2021 r. radni otrzymali wraz z materiałami 

sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do 

sprawozdania przedstawił następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu w Kętrzynie w drodze uchwały powołał komisję odbiorową  

do przeprowadzenia czynności odbiorowych zadania inwestycyjnego pn. 

„Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej na odcinku 

Barciany – Pastwiska etap III”. Starosta dodał, że jest to inwestycja 

współfinansowana przez Gminę Barciany. 



 3 

2) Zarząd Powiatu na wniosek firmy AT SERWIS Sp z o. o. przedłużył termin 

wykonania zamówienia pn. „Dostawa i montaż systemowej podłogi sportowej  

w budynku Zespołu Szkół im. Marii Curie-Skłodowskiej w Kętrzynie w ramach 

inwestycji Przebudowa i remont przyszkolnej hali sportowej przystosowanej dla 

osób niepełnosprawnych wraz z wyposażeniem przy ul. Wojska Polskiego”. 

Starosta poinformował, że termin umowy ostatecznie został przedłużony do 

dnia 19 listopada 2021 r. Starosta wyjaśnił, że Wykonawca inwestycji miał 

pewne problemy z firmą dostarczającą wykładzinę, więc z przyczyn 

obiektywnych termin został wydłużony.  

3) Zarząd Powiatu zdecydował o przełożeniu na rok 2022 realizacji zamówienia pn. 

„Zakup i montaż instalacji fotowoltaicznej na dachu Zespołu Szkół im. Marii 

Curie-Skłodowskiej w Kętrzynie”. Starosta wyjaśnił, że jest to zadanie 

finansowane ze środków zewnętrznych ale w związku z przedłużeniem terminu 

wykonania remontu Sali gimnastycznej, Zarząd postanowił, że instalacja 

fotowoltaiczna będzie zamontowana dopiero w przyszłym roku, ponieważ 

czekamy na ostateczny projekt, a ponadto przy pracach na dachu pojawiły się 

przecieki, więc trzeba sprawdzić jak będzie to funkcjonowało.  

4) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu powiatu 

kętrzyńskiego za sierpień 2021 r. – dochody wykonano w kwocie 66 216 000 zł, 

a wydatki w kwocie 53 682 000 zł. 

5) Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożonym przez Szpital Powiatowy  

w Kętrzynie sprawozdaniem rachunku zysków i strat na dzień 31 sierpnia 2021 

roku oraz zestawieniem stanu należności i zobowiązań również na dzień 31 

sierpnia 2021 r.  

6) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały Nr 886/2021 dokonał zmian  

w budżecie powiatu kętrzyńskiego na rok 2021. 

7) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu pierwszego przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości położonych w Karolewie  

i w wyniku tego postępowania udało się sprzedać 4 działki. 

8) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wyniku drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w Reszlu 

tj. budynku po byłym Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym – nikt nie 

wpłacił wadium, przetarg zakończył się wynikiem negatywnym. Starosta 

poinformował, że Zarząd podjął decyzję o obniżeniu kwoty postępowania  

i zostanie ogłoszony kolejny przetarg. 

9) Zarząd Powiatu w Kętrzynie zapoznał się z przedstawioną przez Dyrektora 

Szpitala Powiatowego w Kętrzynie informacją na temat bieżącej działalności 

placówki. Starosta poinformował, że z dniem 1 października br. został ponownie 

uruchomiony oddział chorób wewnętrznych, na którym pracuje obecnie  

4 lekarzy. Starosta dodał, że zgodnie z porozumieniem zawartym z 

Uniwersytetem Warmińsko –Mazurskim w Szpitalu rozpoczęły się praktyki 
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studentów VI roku wydziału lekarskiego. Starosta przedstawił zebranym 

przedmiotową umowę i poinformował, że do tej pory wszyscy obserwowaliśmy 

próby nawiązania współpracy z wydziałem lekarskim Uniwersytetu Warmińsko-

Mazurskiego, ale nigdy nie zostały one zmaterializowane, natomiast od wczoraj 

studenci VI roku już pracują na oddziałach. Starosta zwrócił uwagę na § 3 

umowy, który brzmi następująco „Szpital udostępni Uczelni na potrzeby 

wykonywanych zajęć, o których mowa w § 2 ust. 3 następujące jednostki 

organizacyjne tj. oddział chirurgii ogólnej i blok operacyjny. Starosta 

podziękował Dyrektorowi Wojciechowi Glince za podjęcie próby i sfinalizowanie 

umowy oraz Przewodniczącemu Komisji Zdrowia Krzysztofowi Tytmanowi, który 

również brał udział w rozmowach z Uniwersytetem. Starosta poinformował, że 

studenci dobrze wyrażają się o szpitalu, warunkach w jakich pracują oraz kadrze 

i znaczy to dużo więcej niż próba zachęty systemem stypendialnym.  

10) Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zakwaterowanie lekarzy rezydentów Szpitala 

Powiatowego w Kętrzynie w schronisku młodzieżowym Powiatowego Centrum 

Edukacyjnego w Kętrzynie z odpłatnością 200 zł miesięcznie za osobę dorosłą. 

Starosta wyjaśnił, że nie są to tylko lekarze rezydenci ale również lekarze  

z zagranicy, którzy już są na terenie Kętrzyna i pracują w szpitalu. Starosta 

stwierdził, że pierwszy raz od trzech lat ma poczucie stabilizacji i słusznego 

kierunku, który realizuje dyrekcja szpitala wraz z kadrą kierowniczą. 

11) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały NR 889/2021 przyznał i ustalił 

wysokość stypendiów za wysokie wyniki w nauce. 

12) Zarząd Powiatu na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu 

oraz Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie udzielił pełnomocnictwa 

do złożenia wniosków w ramach projektu Erasmus +.  

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań.  

 

Ad. pkt 5  

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

POWIATU 

 

 Radni nie zgłosili pytań do sprawozdania, w związku z czym punkt jest 

bezprzedmiotowy.  

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
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 Radny Ryszard Kawczyński złożył interpelację z prośbą o udzielenie pisemnej 

informacji o średnich zarobkach nauczycieli w grupach awansu zawodowego  

w poszczególnych szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Kętrzyński 

(zał. nr 3).  

 Radny Piotr Węglarski poinformował, że składana właśnie interpelacja jest 

wynikiem interwencji części mieszkańców Reszla, a dotyczy ona remontu ulicy Norwida 

w Reszlu (zał. nr 4). Radny powiedział, że ocenia interpelację za zasadną w najwyższym 

stopniu, ponieważ droga jest w złym stanie technicznym i posiada wiele ubytków, 

dziur, nie odpływają z niej wody deszczowe i nie posiada chodnika dla pieszych. Radny 

dodał, że dochodzi do sytuacji, że mieszkańcy w okresie deszczowym muszą dojeżdżać 

do swoich domów okrężną drogą. Radny poinformował, że ta ulica graniczy również ze 

stadionem miejskim i w okresie deszczowym trzeba kłaść palety transportowe, aby 

wejść na obiekt. Radny wyraził nadzieję, że ta interpelacja spotka się z akceptacją 

Zarządu, a remont ulicy zostanie ujęty w planie inwestycyjnym na 2022 rok.  

 Przewodnicząca poinformowała, że z treści wynika, iż jest to wniosek do 

budżetu na 2022 rok. Przewodnicząca dodała, że czas na składanie wniosków minął 15 

września br., ale zostanie przekazany Zarządowi Powiatu w Kętrzynie.  

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

  

 Radny Lech Ryndzionek poinformował, że w imieniu Uczniowskiego Klubu 

Sportowego „BAD-MAX” funkcjonującego przy Szkole Podstawowej nr 4 w Kętrzynie 

chce zwrócić się o pomoc finansową na pokrycie kosztów związanych z wyjazdem na 

Międzynarodowy Turniej Piłki Siatkowej do Pragi (zał. nr 5). Radny wyjaśnił, że Klub 

składa się z zawodniczek w wieku 7-12 lat, które dosyć skutecznie grają w piłkę 

siatkową i reprezentowały nasze miasto i powiat poza granicami kraju. Radny zachęcił 

wszystkie osoby, które mogą pomóc, o wpłatę wybranej kwoty na Uczniowski Klub 

Sportowy „BAD-MAX”. 

 Radny Krzysztof Tytman poinformował, że obecnie obserwujemy sytuację 

epidemiczną w kraju i widzimy co się dzieje. Radny dodał, że osobiście widzi także 

bezradność pewnych decyzyjnych gremiów, a w ostatnim tygodniu województwo 

warmińsko-mazurskie wysunęło się na drugie miejsce pod względem ilości zakażeń. 

Radny powiedział, że jeżeli dynamika w kolejnych dniach będzie podobna i nie będzie 

odpowiedniej reakcji to sytuacja stanie się niezwykle trudna. Radny zaapelował, że 

nadal obowiązuje zasada dystans-dezynfekcja-maseczka, a szczepienie  

i przechorowanie nie chroni od tego, że możemy być nosicielami wirusa, w związku  

z czym radny zaapelował, aby stosować na co dzień zasadę DDN myśląc o swoich 

najbliższych, również w takich okolicznościach jak dzisiejsze posiedzenie.  

 Radny Mirosław Bobrowski serdecznie pogratulował obecnym na Sali uczniom 

wyboru do Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego i życzył owocnej i merytorycznej 
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pracy. Dodał, że jest to pierwszy krok do rozeznania w tematach samorządowych  

i podejmowania dalszych decyzji.  

Następnie radny zapytał ile osób przebywa obecnie w ośrodku dla emigrantów oraz 

jaka jest sytuacja dotycząca nielegalnego przekraczania granicy. 

 

Ad. pkt  8 

INFORMACJA NA TEMAT OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH ZŁOŻONYCH STAROŚCIE 

KĘTRZYŃSKIEMU ORAZ PRZEWODNICZĄCEJ RADY POWIATU W KĘTRZYNIE W ROKU 

2021 

 Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała informację na temat oświadczeń 

majątkowych złożonych Staroście Kętrzyńskiemu w 2021 roku (zał. nr 6) oraz 

Przewodniczącej Rady Powiatu w Kętrzynie (zał. nr 7). 

  

Ad. pkt  9 

OGŁOSZENIE WYNIKÓW WYBORÓW DO MŁODZIEŻOWEJ RADY POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO 

 Na wstępie Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie podziękowała młodzieży 

za wzięcie udziału w wyborach, szkołom za ich przeprowadzenie i dodał, że ma 

nadzieję iż oczekiwania młodzieży zostaną spełnione i będą zadowoleni z udziału  

w wyborach.  Następnie Przewodnicząca odczytała uczniów, którzy w wyniku 

przeprowadzonych wyborów uzyskali mandat radnego Młodzieżowej Rady Powiatu 

Kętrzyńskiego, wręczyła zaświadczenie o wyborze i pogratulowała. 

1. Aleksandra Kozioł – II Prywatne LO w Kętrzynie 

2. Piotr Fal – ZS Karolewo  

3. Przemysław Kłys – ZS Karolewo,  

4. Paula Więcko – I LO CN-B im. Polskich Spadochroniarzy w Kętrzynie  

5. Michał Sańko – ZS im. Macieja Rataja Reszel  

6. Anastasja Scheiba – ZS im. Macieja Rataja Reszel 

7. Kornel Bałdyga – ZS im. M. Curie Skłodowskiej w Kętrzynie  

8. Martyna Kubaczka – ZS im. M. Curie Skłodowskiej w Kętrzynie 

9. Karolina Kulesza – ZS im. M. Curie Skłodowskiej w Kętrzynie 

10.  Julia Bepirszcz – PCE w Kętrzynie  

11.  Karolina Kłys – PCE w Kętrzynie 

12.  Dawid Galecki – PCE w Kętrzynie 

13.  Kalina Sałyk – I LO im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie  

14.  Klaudia Semeniuk – I LO im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie 

 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w ciągu 21 dni od uzyskania zaświadczeń 

zostanie zwołana pierwsza sesja Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego w celu 

ukonstytuowania się i wskazania kandydata na opiekuna.  

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że to nowelizacja ustawy o 
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samorządzie powiatowym pozwoliła na utworzenie Młodzieżowej Rady Powiatu 

Kętrzyńskiego i od razu zdecydowano się, aby powołać taką Radę, ale najpierw została 

przeprowadzona sonda za pomocą mediów społecznościowych, a jej wynik 

jednoznacznie wskazywał na pozytywny odbiór tego pomysłu. Starosta pogratulował 

uzyskania mandatów Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego i dodał, że był na 

inauguracji roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku, gdzie powiedział, że  

w czasie ogólnego kryzysu autorytetów, kiedy brakuje ludzi i postaw do których można 

się odwoływać i czerpać z nich to często doświadczenie życiowe jest ważniejsze niż 

tytularne funkcje i stanowiska, dlatego właśnie seniorzy są  taką krynicą mądrości. 

Starosta dodał, że na drugim biegunie jest właśnie młodzież, która dziś bierze udział  

w projekcie, który pozwala na głos doradczy i konsultacyjny dla Rady Powiatu. Starosta 

wyraził nadzieję, że uchwały przedkładane pod opinię Młodzieżowej Rady będą 

poddawane pogłębionej analizie, a wnioski będą również przydatne radnym  

i Zarządowi. 

Ad. pkt 10 

ANALIZA SYTUACJI OŚWIATOWEJ W POWIECIE KĘTRZYŃSKIM 

 

 Przewodnicza poinformowała, że sprawozdanie z sytuacji oświatowej  

w Powiecie Kętrzyńskim radni otrzymali drogą elektroniczną (zał. nr 8). 

 Starosta Michał Kochanowski podziękował Naczelnik Danucie Tomczak za 

przygotowanie obszernego dokumentu i poinformował, że odnosząc się do roku 2017 – 

2018 liczba uczniów w szkołach powiatowych wzrosła o 300 osób, co spowodowało, że 

powstało o 20 oddziałów więcej i mniej więcej o tyle samo etatów zwiększyło się 

zatrudnienie. Ponadto kwota stypendiów naukowych dla uczniów szkół powiatowych 

wzrosły o ok. 80 000 zł w trzech latach, a wydatki na wyposażenie rosły każdego roku  

i w tym momencie są wyższe względem roku 2017 – 2018 o 380 000 zł. Starosta zwrócił 

uwagę, że w latach 2019 – 2021 dokonały się istotne zmiany w infrastrukturze 

oświatowej takie jak remont internatu, remont basenu, boisko przy Zespole Szkół im. 

Macieja Rataja w Reszlu, a dodatkowo trwający jeszcze remont sali gimnastycznej przy 

Zespole Szkół im. Marii Curie-Skłodowskiej, o który zabiegała również Przewodnicząca 

Rady Powiatu. Starosta poinformował, że poprawia się zdawalność egzaminów 

zawodowych i matur, co jest bardzo pozytywne. Ponadto Starosta powiedział  

o planach na przyszłość, którymi jest promocja szkół poza powiatem kętrzyńskim, aby 

zapełniać internat. Starosta poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu Zarząd podjął 

decyzję o powołaniu komisji odbiorowej budynku przeznaczonego pod Powiatowy 

Dom Dziecka w Reszlu, czyli przeniesienie placówki z ostatniego piętra internatu do 

nowego obiektu. Starosta powiedział, że dochody jednostek, które pochodzą głównie  

z wynajmu sal i basenu w czasie pandemii są niższe ale będziemy to nadrabiać  

i odbywają się już akcje promocyjne  dotyczące basenu, aby zachęcić mieszkańców do 

korzystania z powiatowych obiektów. Starosta wyjaśnił, że w sprawozdaniu zabrakło 

informacji o Powiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli ale przy kolejnej sesji 
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temu tematowi zostanie poświęcony odrębny punkt w porządku obrad, ponieważ jest 

to placówka rozwijająca się bardzo prężnie i generuje przychody.  

 

Ad. pkt 11 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI 

REWIZYJNEJ RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

przesłany wszystkim radnym wraz z materiałami sesyjnymi, ale nie był opiniowany ze 

względu na personalny charakter. Przewodnicząca przypomniała, że do projektu 

uchwały została załączona rezygnacja radnego Zbigniewa Olenkowicza (zał. nr 9).  

 Radny Bartosz Walewski poinformował, że w związku ze złożoną rezygnacją 

radnego Zbigniewa Olenkowicza chciałby mu bardzo podziękować za merytoryczny 

wkład w pracę komisji, za otwartość i koleżeńskość. Radny Bartosz Walewski złożył 

wniosek o uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie i zgłosił 

kandydaturę radnego Leszka Marka Szewczuka. 

 Przewodnicząca zapytała czy radny Leszek Szewczuk zgadza się na 

kandydowanie do składu Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 Radny Leszek Szewczuk wyraził zgodę.  

 Przewodnicząca poinformowała, że wniosek zgłoszony przez radnego powoduje 

wprowadzenie poprawek do projektu uchwały, a mianowicie wprowadzenie § 1 punkt 

2. „Powołuje się Pana Leszka Marka Szewczuka na członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Kętrzynie”, co spowoduje również zmianę składu w § 2 i w punkcie 5. 

zostanie dopisany radny Leszek Marek Szewczuk. Przewodnicząca zapytała czy w tym 

miejscu ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedstawionej treści  projektu uchwały. 

 Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną poprawkę do projektu 

uchwały, która została przyjęta głosami 17 „za” i 1 „wstrzymującym się”. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Kętrzynie, który został podjęty głosami 17 „za” oraz 1 „wstrzymującym się” 
i nosi numer XL/328/2021 (zał. nr 10). 

 

Ad. pkt 12 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA REZYGNACJI RADNEGO Z FUNKCJI 

WICEPRZEWODNICZĄCEGO RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

przesłany wszystkim radnym wraz z materiałami sesyjnymi, ale nie był opiniowany ze 

względu na personalny charakter. Przewodnicząca przypomniała, że do projektu 

uchwały została załączona rezygnacja radnego Mirosława Bobrowskiego (zał. nr 11).  
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 Radni nie zgłosili pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 
radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie, który został 
podjęty głosami 17 „za” oraz 1 „wstrzymującym się” i nosi numer XL/329/2021 (zał. nr 
12). 

 

Ad. pkt 13 

WYBÓR WICEPRZEWODNICZĄCEGO RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że projekt uchwały został 

przesłany wszystkim radnym wraz z materiałami sesyjnymi, ale nie był opiniowany ze 

względu na personalny charakter uchwały.  

 Radny Bartosz Walewski powiedział, że w związku z rezygnacją radnego 

Mirosława Bobrowskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu chciałby 

zgłosić kandydaturę radnego Zbigniewa Olenkowicza na tę funkcję. Radny Bartosz 

Walewski poinformował, że radny Zbigniew Olenkowicz swoją działalność 

samorządową rozpoczął w 2010 roku i do dnia dzisiejszego jest radnym Rady Powiatu 

w Kętrzynie, a w swojej działalności samorządowej był Wicestarostą, 

Wiceprzewodniczącym Rady w IV i V kadencji oraz w obecnej kadencji członkiem 

Komisji Budżetu i Komisji Rewizyjnej. Radny dodał, iż uważa, że będzie to sobą godnie 

reprezentująca radnych i sprawnie prowadzącą posiedzenia Rady w ramach 

zastępstwa.  

 Przewodnicząca zapytała czy radny Zbigniew Olenkowicz zgadza się na 

kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

 Radny Zbigniew Olenkowicz wyraził zgodę i podziękował Komisji Rewizyjnej za 

kilkanaście miesięcy dobrej współpracy. Dodał, iż ma nadzieję, że praca Komisji nie 

poszła na marne i będzie dalej szła w dobrym kierunku. 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 

 

Z uwagi na brak kolejnych kandydatów na wymienioną funkcję, Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów.  

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” zamknęli listę kandydatów na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.  

 

Przewodnicząca poinformowała, że w tej chwili zaproponuje zasady tajnego 

głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie, które następnie 

podda pod głosowanie: 

Aby głos był ważny, należy postawić znak „X” w kratce przy wybranej opcji głosowania 
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tj.: „jestem  za” albo „jestem przeciw” albo „wstrzymuję  się od głosu”. Postawienie 

znaku X w kratce przy więcej niż jednej opcji głosowania albo nie postawienie żadnego 

znaku „X” lub dokonanie na karcie innych adnotacji, skreśleń albo przedarcie karty 

oznacza głos nieważny.  

 

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” przyjęli zasady tajnego głosowania.  

 

Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w tym momencie 
radni powinni przystąpić do wyboru Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego 
głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie. 

Radny Piotr Węglarski   zgłosił kandydaturę radnego Piotra Soćko. Następnie 
radny Piotr Soćko zgłosił kandydaturę radnego Bartosza Walewskiego oraz radnego 
Leszka Szewczuka.     

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.         

     

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do komisji 
skrutacyjnej.  

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” zamknęli listę kandydatów do komisji skrutacyjnej.  

 

 Przewodnicząca poddała pod głosowanie następujący skład komisji: 

 1.Piotr Soćko 

 2. Leszek Marek Szewczuk 

 3. Bartosz Jan Walewski 

 

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” przyjęli skład komisji skrutacyjnej.                                                                                          

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zarządziła 5 minutową przerwę w celu 

ukonstytuowania się komisji i przygotowania kart do głosowania. 

 

Po wznowieniu obrad Starosta Michał Kochanowski poinformował o śmierci 

Pana Andrzeja Sienkiewicza, radnego Rady Gminy Kętrzyn od 2002 r. i Przewodniczącego 

Rady Gminy dwóch kadencji. Starosta poprosił o uczczenie pamięci Pana Andrzeja 

Sienkiewicza minutą ciszy.  

 

Następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła procedurę tajnego głosowania tj. 

kolejno wyczytywała radnych z listy, którzy odbierali kartę, oddawali głos i wrzucali kartę 

do urny.  

 

Po głosowaniu Przewodnicząca Rady Powiatu zarządziła przerwę dla 

przeprowadzenia przez Komisję Skrutacyjną czynności prowadzących do ustalenia 
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wyników tajnego głosowania. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej, radnego Bartosza Walewskiego o przedstawienie wyników tajnego 

głosowania na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Protokół Komisji Skrutacyjnej dla 

obliczenia i ustalenia wyników tajnego głosowania na XL sesji VI kadencji Rady Powiatu 

w Kętrzynie w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu (zał. nr 13).  

Komisja stwierdziła, że w obradach sesji wzięło udział 18 radnych. W głosowaniu 

tajnym wzięło udział 18 radnych, wydano 18 kart do głosowania, oddano 17 ważnych 

głosów, głosów nieważnych oddano 1, w głosowaniu oddano następującą ilość głosów: 

12 głosów „za”, 3 „przeciw” i 2 „wstrzymujące się”.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Bartosz Walewski ogłosił, że 

Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu w Kętrzynie został radny Zbigniew Olenkowicz. 

 

 Po ogłoszeniu wyników tajnego głosowania Przewodnicząca poinformowała, że 

zgodnie ze Statutem Powiatu Kętrzyńskiego ogłoszony wynik głosowania tajnego jest 

zarazem podjęciem Uchwały Nr XL/330/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie (zał. nr 14). Przewodnicząca 

odczytała treść przedmiotowej uchwały.   

 

Ad. pkt 14 

WYBÓR CZŁONKA ZARZĄDU POWIATU W KĘTRZYNIE 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Rada Powiatu wybiera członka 
zarządu powiatu na wniosek Starosty zwykłą większością głosów w obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu rady tj. 10 radnych, w głosowaniu tajnym. 
Głosowanie tajne zwykłą większością głosów oznacza, że przyjęta została kandydatura, 
która uzyskała większą liczbę głosów "za" niż "przeciw".  

 Przewodnicząca poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o podanie 

kandydatury na funkcję członka Zarządu Powiatu.  

Starosta Michał Kochanowski przedstawił kandydaturę radnego Mirosława 

Bobrowskiego. Starosta powiedział, że powodem zgłoszenia kandydatury radnego 

Mirosława Bobrowskiego jest osobowość, doświadczenie, zaangażowanie w pracę 

samorządu powiatowego, był radnym Rady Powiatu w latach 2010 – 2014, w tym 

czasie pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu, a od początku tej kadencji 

pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Kętrzynie. Starosta dodał, że 

radny jest osobą niezwykle dociekliwą, otwartą na dyskusję, dialog, kompromis, 

porozumienie ale też twardo zabiegającą o interesy mieszkańców w okręgu, z którego 

został wybrany. 

 

Radny Mirosław Bobrowski wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Członka 
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Zarządu Powiatu w Kętrzynie.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że głosowanie 
przeprowadzi komisja skrutacyjna wybrana spośród radnych, którzy nie kandydują na 
Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie. Komisja sporządzi i rozda radnym karty do 
głosowania.  

 
Kolejno Przewodnicząca zaproponowała i poddała pod głosowanie następujące 

zasady głosowania na Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie: 
Aby głos był ważny, należy postawić znak „X” w kratce przy wybranej opcji głosowania : 

JESTEM  „ZA” albo: JESTEM „PRZECIW” albo: „WSTRZYMUJĘ  SIĘ  OD  GŁOSU”. 

Postawienie znaku „X” w kratce przy więcej niż jednej opcji głosowania albo 

niepostawienie żadnego znaku „X” lub  dokonanie  na karcie innych adnotacji, skreśleń 

oznacza głos nieważny. 

 

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” zaakceptowali przedstawione zasady tajnego 

głosowania.  

 
Kolejno Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w tym momencie 

radni powinni przystąpić do wyboru Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego 
głosowania w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie. 

Radny Piotr Węglarski   zgłosił kandydaturę radnego Piotra Soćko. Następnie 
radny Piotr Soćko zgłosił kandydaturę radnego Bartosza Walewskiego oraz radnego 
Leszka Szewczuka.     

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej.         

     

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do komisji 
skrutacyjnej.  

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” zamknęli listę kandydatów do komisji skrutacyjnej.  

 

 Przewodnicząca poddała pod głosowanie następujący skład komisji: 

 1.Piotr Soćko 

 2. Leszek Marek Szewczuk 

 3. Bartosz Jan Walewski 

 

Radni jednogłośnie głosami 18 „za” przyjęli skład komisji skrutacyjnej.                                                                                          

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zarządziła 5 minutową przerwę w celu 

ukonstytuowania się komisji i przygotowania kart do głosowania. 
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Po wznowieniu obrad Komisja Skrutacyjna przeprowadziła procedurę tajnego 

głosowania tj. kolejno wyczytywała radnych z listy, którzy odbierali kartę, oddawali głos  

i wrzucali kartę do urny.  

 

Po głosowaniu Przewodnicząca Rady Powiatu zarządziła przerwę dla 

przeprowadzenia przez Komisję Skrutacyjną czynności prowadzących do ustalenia 

wyników tajnego głosowania. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej, radnego Bartosza Walewskiego o przedstawienie wyników tajnego 

głosowania na funkcję Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Protokół Komisji Skrutacyjnej dla 

obliczenia i ustalenia wyników tajnego głosowania na XL sesji VI kadencji Rady Powiatu 

w Kętrzynie w wyborach na Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie (zał. nr 15).  

Komisja stwierdziła, że w obradach sesji wzięło udział 18 radnych. W głosowaniu 

tajnym wzięło udział 18 radnych, wydano 18 kart do głosowania, oddano 18 ważnych 

głosów, w tym 12 głosów „za”, 5 „przeciw” i 1 „wstrzymujące się”.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Bartosz Walewski ogłosił, że Członkiem 

Zarządu Powiatu w Kętrzynie został radny Mirosław Bobrowski. 

 

 Po ogłoszeniu wyników tajnego głosowania Przewodnicząca poinformowała, że 

zgodnie ze Statutem Powiatu Kętrzyńskiego ogłoszony wynik głosowania tajnego jest 

zarazem podjęciem Uchwały Nr XL/331/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie 

wyboru Członka Zarządu Powiatu w Kętrzynie (zał. nr 16). Przewodnicząca odczytała 

treść przedmiotowej uchwały.  

 

  

Obrady opuścił radny Jarosław Podgórski oraz radny Łukasz Wiśniewski. Obecnych 16 

radnych. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 15 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu 
posiedzenia, a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad XL sesji Rady 
Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu 
pływającego obowiązujących w 2022 roku 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta zgłosił autopoprawkę (zał. nr 17) do omawianego projektu uchwały 
dotyczącą zmiany w podstawie prawnej i uzasadnieniu nazwy Ministra Finansów na 
Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej.  

 Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 Przewodnicząca zapytała czy radni zgłaszają sprzeciw aby przedstawioną 
autopoprawkę poddać pod głosowanie łącznie z projektem uchwały. 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub 
innego obiektu pływającego obowiązujących w 2022 roku wraz z autopoprawką, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer XL/332/2021 (zał. nr 18). 

 

b) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z 
drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 
kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 
pojazdu, obowiązujących w 2022 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za 
usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz 
wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 
pojazdu, obowiązujących w 2022 roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 
„za” i nosi numer XL/333/2021 (zał. nr 19). 

 

 

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 24 
marca 2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o 
opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/282/2021 Rady Powiatu  
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w Kętrzynie z dnia 24 marca 2021 r.  w sprawie określenia zadań powiatu z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na 
które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, który został podjęty jednogłośnie głosami  16 „za” i nosi numer 
XL/334/2021 (zał. nr 20). 

 

d) zamiaru utworzenia samorządowego zakładu budżetowego - Powiatowego 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie zamiaru utworzenia samorządowego zakładu 
budżetowego - Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie, który 
został podjęty głosami 16 „za” i nosi numer XL/334/2021 (zał. nr 21). 

 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Kętrzynie w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2022, który został 
podjęty głosami 16 „za” i nosi numer XL/335/2021 (zał. nr 22). 

 
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2021 – 2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 
2021 – 2035. Starosta wyjaśnił, że jest to spowodowane głównie otrzymaniem 
informacji o przyznaniu środków z programu Erasmus + „Mobilność Edukacyjna”  
Zespołowi Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu w kwocie 67 000 zł, a niewprowadzenie 
środków do budżetu skutkowałoby utraceniem dotacji. Starosta odczytał 
autopoprawkę (zał. nr 23). 
  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
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 Przewodnicząca zapytała czy radni zgłaszają sprzeciw aby autopoprawkę poddać 
pod głosowanie łącznie z projektem uchwały. 
 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
 
 Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 wraz z autopoprawką, który został podjęty głosami 
16 „za” nosi numer XL/336/2021 (zał. nr 24). 
 
 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021. Starosta wyjaśnił, że są to 
analogiczne zmiany do tych odczytanych przy poprzednim projekcie uchwały. Starosta 
odczytał autopoprawkę (zał. nr 25). 
  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
 Przewodnicząca zapytała czy radni zgłaszają sprzeciw aby autopoprawkę poddać 
pod głosowanie łącznie z projektem uchwały. 
 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 
 
 Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021 wraz z 
autopoprawką, który został podjęty głosami 15 „za” oraz 1 „wstrzymującym się i nosi 
numer XL/337/2021 (zał. nr 26). 
 

h) przedłużenia terminu do załatwienia skarg na działania Powiatowego 
Urzędu Pracy w Kętrzynie 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o 
opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

 Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie przedłużenia terminu do załatwienia skarg na 
działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 16 „za” i nosi numer XL/338/2021 (zał. nr 27). 
 
Ad. pkt 16 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt protokołu został przesłany radnym  
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w wersji elektronicznej i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić poprawki. 

Radni nie zgłosili poprawek do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

 XXXIX sesji Rady Powiatu – przyjęty  jednogłośnie głosami 16 „za”. 

 

Ad. pkt 17 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XL sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 16:30. 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady 
Powiatu w Kętrzynie 

 
  /-/  Urszula Baraniecka 


